



Second Frolov World Chess Championship in Pardubice (Czech Republic) will be held on July 20, 2019 (beginning 9:15 local time).

The tempo of the game: rapid 10` + 5``

Number of participants: without limitation.

Formula tournament: robin with 8 participants, the Swiss system in 7 rounds with more.

Number of prize places: three (3000.-, 2000.-, 1000.-).

Starting honorariums: GM, IM, coaches have honorariums (in case their students under 16 play).

Invited participants: 8 players with starting fee (3 winners of last year's tournament and 5 by quota of organizers).

According to the festival's classification, the tournament has a letter W of the official program.

Accommodation, meals, travel in accordance with the official protocol, it is possible to contact Jan Mazuch (the main organizer of the tournament)

or to me.

Второй Чемпионат Мира по Шахматам Фролова в Пардубице (Чехия) пройдет 20 июля 2019 года (начало 9:15 по местному времени).

Темп игры: рапид 10`+ 5``

Кол-во участников: без ограничения.

Формула турнира: круговая при 8 участниках, швейцарская система в 7 туров при большем количестве.

Кол-во призовых мест: три (3000.-, 2000.-, 1000.-).

Стартовые гонорары: GM, IM, детские тренеры (за участие своих учеников) получают стартовые гонорары от организаторов.

Приглашенные участники: 8 игроков со стартовым гонораром (3 победителя прошлогоднего турнира и 5 по квоте организаторов).

По классификации фестиваля турнир имеет литеру W официальной программы.

Размещение, питание, проезд согласно официального протокола, возможно обращаться к Яну Мазуху (главному организатору турнира) или ко мне.